
 

Referat fra Parlamentsmøte 4 2023 

Studentparlamentet OsloMet 
 1 

Til stede ved benken: Ville Norheim, Amanda Martinsen Jensen, Henriette Bøe, Joachim 

Svamo Karlsen, Lovise Meyer, Bendik Kaurin Evertsen, Maria Birkeland, Marianne Lien, 

Oliwia Skowron, Sandra Lynn Allen, Sara Reggianini, Amalie Fadler Opdal, Lisbeth Regine 

Mangen, Charlotte Krogh (kom 10.45), Alina Wærnes (digitalt fram til 10.45) 

Konstituering   2 

PSak 00/23 a, b, c, d og e   3 

a) Valg av ordstyrer, referent og tellekorps    4 
 5 

vedtak:   6 
• Vilde Henningsgård og Johannes Saastad velges til ordstyrere    7 
• Ingrid-Elisabeth Ringstad velges til referent   8 

• Kontrollkomiteen (KK) velges til tellekorps, for US valget er Andrine 9 
(VT) og Jørgen (NSO) tellekorps 10 

 11 
b) Godkjenning av innkalling og saksliste   12 

 13 
vedtak:   14 

• Orienteringer utsettes til slutten av møtet 15 

• Ettergodkjenninger utsettes til etter valgsakene 16 

• Psak 30/23 flyttes fram til etter sak 19/23 17 

• Innkalling og saksliste godkjennes.   18 
 19 

c) Godkjenning av protokoll fra siste møte   20 

 21 
vedtak:   22 

• Protokoll fra sist møte godkjennes med de endringer som fremkommer i 23 
møtet   24 

 25 
d) Orienteringssaker fra: 26 

• Arbeidsutvalget (AU) 27 

Leder orienterer.Vi har hatt det travelt den siste tiden. Vi har avholdt 28 
studentfrivillighetsgalla, leder har deltatt på ledersamling der man snakket om 29 
strategien til OsloMet, vi har vært i faste møter som FoU og UU, LMU, 30 
bærekraftsrådet og VT.  31 

• Kontrollkomiteen (KK) 32 

Rolf Martin orienterer. KK har bistått AU vedrørende valgbarhet av kandidater 33 
til US. KK har da forhørt seg med valgstyret sentralt.  34 

• Universitetsstyret, studentrepresentanter 35 
Rolf Martin orienterer fra US. Det har ikke vært noen møter i US siden sist 36 
parlamentsmøte. Ekstraordinært møte i US i april ble avlyst. På neste møte 37 
skal vi se på forskrift om studie og eksamen. 38 

• Velferdstinget (VT):  39 
Andrine sendte inn skriftlig orientering: Studentsamskipnaden SiO 40 
Siden vårseminaret har vi hatt 2 formøter med hovedstyret i SiO.  41 
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 42 

Vi har også vært på to konsernlunsjer med konsernledelsen, første 43 

møtet tok vi opp samarbeidet med kommunen generelt, da særlig spesifikt på 44 
helsefronten, køtall for psykisk helse, og hvordan ny EU-lov påvirker SiO’s 45 
eksiterende bygningsmasse.  Det eksisterer også noe usikkerhet for 46 
helsesamarbeidet når det ble byttet byråd, men håpet er at man over tid kan 47 
integrere og samarbeide tettere med kommunens helsetjenester.  48 

 49 
Andre møtet tok vi opp streiken og hvordan det mulig påvirker studentene, 50 
Tannhelsetjenesten og studentmelding.  51 
 52 
SiO Psykisk helse skal endre inntaksmodellen sin.  i den anledning ble vi 53 

invitert på workshop med SiO Psykisk helse hvor vi diskuterte utformingen til 54 
nettsiden til SiO Helse, og ulike fordeler og utfordringer knyttet til ny 55 
inntaksmodell.  Køene til psykolog hos SiO ligger nå på 110 dager; det er 56 

altfor lenge.  Grunnet kuttet SiO Psykisk Helse har fått i tildelinger ser vi derfor 57 
på hvordan de kan gi et helhetlig helsetilbud samtidig som køene minsker. 58 
Representasjon 59 
Vi deltok på markering på Chateau Neuf hvor studentersamfunnene i Norge 60 

erklærte klimakrise. Arbeidsutvalget var til stede med banner.  61 
Politisk påvirkning 62 

AU har vært i møte med Oslo Venstre for å diskutere deres nylig vedtatte 63 
bystyreprogram, og hvordan dette kunne gjøres mer studentvennlig. 64 
I studenthovedstanden var opposisjonspartiene på besøk.  Dette skjedde som 65 

resultat av at Studenthovedstaden ønsket å være mer politisk spisset og jobbe 66 
med kommunen uten at det insjes fra kommunen.   Alle partier utrykkte 67 

interesse for å komme utenom Folkets Parti, som heller ikke var til stede.  68 
 69 

Vi har vært i møte med den nye byråden for næring og eierskap på rådhuset.  70 
Det var konstruktivt og vi snakket om videre samarbeid på tvert og hvordan 71 

studentstemmen kan inkluderes mer i kommunale prosesserer som angår oss.  72 
 73 

Vi har også gjennomført paneldebatt i SO23 med de politiske partiene i Oslo 74 
bystyre.  Samtlige partier i bystyret møtte, og for de som ikke var blant de som 75 
fikk plass i salen, ble dette også strømmet på vår facebookside hvor den også 76 

ligger ute som video om du ønsker å se denne i senere tid.  77 
 78 

Vi har aktivt også jobbet opp mot revidert Oslobudsjett og vært i møter med 79 
henholdsvis Oslo MDG, Oslo Høyre, Oslo SV, Oslo SP, Arbeiderpartiet og 80 
Venstre.  81 
Gjennomslag 82 
Studentmelding har blitt enstemmig innstilt fra kultur og utdanningsutvalget og 83 

skal opp på neste bystyremøte, alt tyder på at dette går enstemmig gjennom.  84 
YEY! 85 

 86 
Kunstgressbanen ved Domus Athletica skal _endelig totalrenoveres, og har 87 
som mål og være ferdigstilt ila oktober 2023.  88 
 89 
 90 
Sosialt 91 
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Den 22. mars ble det avholdt en sosialkveld med bannermaling i forkant 92 

av at studentersamfunnene rundt i Norge erklærte klimakrise. Dette var 93 

veldig hyggelig. Vi viste også lederdebatten til Norsk Studentorganisasjon.  94 
 95 
Vi har også avholdt lesekveld 20. April hvor det var mulig å stille spørsmål om 96 
vervene som skal velges på vårvalgmøtet vårt 6. juni. 97 

 98 

• Valgkomiteen Studentparlamentet OsloMet 99 
 100 

Marie orienterer. VI har fått inn kandidatskjema, behandlet dem. Innkalt til 101 
intervju, intervjuet kandidatene, sendt ut case oppgaver og behandlet disse. 102 
Vil takke alle som har stilt, det er tøft gjort! Minner om at det er flere verv som 103 
ikke er besatt og vil oppmuntre dere til å stille til disse.  104 

 105 
vedtak:   106 

• Sakene tas til orientering.   107 

 108 
e) Ettergodkjenning av høringssvar, valg og oppnevninger   109 
 110 
Grunnet tidsbegrensning utsettes dette til slutten av møtet. Da var ikke parlamentet 111 
vedtaksdyktige lenger og saken utsettes. 112 
 113 
Forslag til vedtak:   114 

• Valg, oppnevninger og høringssvar foretatt av Arbeidsutvalget 115 
godkjennes.   116 

117 
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  118 

Ettergodkjenning av høringsuttalelse 119 

PSAK 00/23 e)  120 

  121 
 122 
Saken ble utsatt til slutten av møtet ettersom man prioriterte å gjennomføre valgene først. 123 
Saken ble ikke gjennomgått på møtet da parlamentet ikke var vedtaksdyktige mot møtets 124 
slutt og saken må utsettes. 125 
 126 
  127 
Forslag til vedtak  128 

• Høringsuttalelse om ny forskrift om studier og eksamen ettergodkjennes 129 

 130 

 131 

Valg av Arbeidsutvalg 132 

PSAK 16/23 133 

Valgreglementet ble gjennomgått og parlamentet ble informert om hvordan man ber 134 

om skriftlig valg.   135 

  136 
Leder innledet saken. Nå kommer kanskje det viktigste for dagen, nemlig å finne en 137 

ny gjeng som skal ta over for meg, Mats og Isak. Valgkomiteen har foretatt en 138 
innstilling og skal legge fram denne.  139 

 140 
Det kom et forslag fra salen.  141 
Bendik fremmer forslag om rekkefølge av valgene. Vanligvis skal disse avgjøres med 142 

loddtrekkning, men vi spør om å starte med leder, LIA, UIA og deretter VMA. Vi 143 
håper salen kan godkjenne dette. 144 

 145 

T.O fra KK: I henhold til valgreglementet §1.3.4 skal det være loddtrekning blant de 146 
andre valgene etter ledervalget er avholdt.  Vedtektene sier at man kan vike fra dette 147 
så sant det er 2/3 som stemmer for å fravike valgreglementet.  148 
 149 
Det voteres om man ønsker å fravike valgreglementet og endre rekkefølgen.  150 
Enstemmig flertall. Valgreglementet fravikes, og valgene går i følgende rekkefølge: 151 

- Leder 152 
- LIA 153 
- UIA 154 
- VMA 155 

 156 
Valgkomiteens leder Marie presenterer innstillingen til leder. Valgkomiteen har 157 
bestått av meg, Anna og Lars. Valgkandidatene er vurdert basert på intervju, 158 
caseoppgave og debatt. Til ledervalget har VK innstilt en kandidat som har trukket sitt 159 
kandidatur til ledervalget og VK har derfor ingen innstilling å komme med.  160 
 161 

Kandidater til ledervervet i AU fikk melde seg.  162 
Henriette Bøe stilte som kandidat og fikk holde valgtale. Valgtalene refereres ikke.  163 
 164 
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Ordstyrerbordet informerer om at det er skriftlig valg til ledervalget.  165 

 166 

KK informerer om hvordan skriftlig valg foregår.  167 
 168 
Enkelte medlemmer er med via zoom og avstemmingen foregår derfor gjennom 169 
nettskjema. Man får en e-post med lenke til skjema og det stemmes via nettskjema. 170 
Valget avsluttes når alle har stemt i skjema. Det er mulig å stemme blankt og det står 171 

i skjema hvordan dette gjøres.  172 
 173 
Ordstyrere informerer at når det foregår skriftlig valg skal det være stille i salen.  174 
 175 
Oppklarende spørsmål: er det ikke vanlig å ha spørsmål til kandidaten? 176 

 177 
Ordstyrerne oppgir at det stemmer.  178 
 179 

Det blir spurt om det er spørsmål til kandidaten. Det var ingen spørsmål til 180 
kandidaten.  181 
 182 
Nettskjema ble sendt ut og det skal da være ro i salen.  183 

 184 
KK orienterer at valget er avlagt. Det ble avgitt 14 stemmer, hvorav to var blanke og 185 

Henriette er valgt til leder.  186 
 187 
Vi går videre til neste valg i henhold til tidligere vedtatt rekkefølge som er LIA.  188 

 189 
Valgkomiteen får legge fram sin innstilling.  190 

 191 
Lars fra valgkomiteen fremlegger innstillingen på vegne av VK. VK har enstemmig 192 

innstilt Bendik Kaurin Evertsen som LIA. Innstillingen leses opp.  193 
 194 

Den innstilte kandidaten får mulighet til å holde valgtale.  195 
 196 

Bendik holder valgtale. Valgtalen refereres ikke.  197 
 198 
Det ble spurt om det er andre kandidater i salen.  199 
 200 
Amalie stiller som kandidat. 201 
 202 
Amalie får holde valgtale. Valgtalen refereres ikke. 203 
 204 
Det åpnes for spørsmål til kandidatene.  205 

 206 

Spørsmål: Jeg er læringsmiljøansvarlig i NSO og læringsmiljø har jo fem 207 

dimensjoner. Jeg lurer på hvilke deler av læringsmiljø som blir det viktigste for dere i 208 
løpet av neste år her på OsloMet? 209 
 210 
Amalie: Takk for spørsmål. Det er en kombinasjon av alle, men jeg mener det fysiske 211 
med kombinasjon av det psykososiale. Det fysiske og tilknytning til campus mener 212 
jeg er viktig.  213 
 214 
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Bendik: Hadde jeg hatt ubegrenset med tid og ressurser ville jeg gått for det 215 

fysiske, men jeg tenker det digitale er mer overkommelig. Å få emneansvarlige 216 

og forelesere med på å stresse ned studentmassene med god informasjon og 217 
tilrettelegging på canvas. Men det fysiske er jo det viktigste.  218 
 219 
KK informerer om personvalg. Vi bytter nå valgmetode til vanlig skriftlig valg. Det 220 
rekkes i været om man ønsker å påberope seg stemmerett. Det deles så ut 221 

stemmesedler.  222 
 223 
Tellekorpset gjør en rask telling.  224 
 225 
Ordstyrerne opplyser at ettersom man glemte å spør om kandidatene ønsker å stille 226 

til neste valg dersom de ikke blir valgt må vi avvente neste valg til tellingen er over. Vi 227 
tar derfor en summepause.  228 
 229 

KK: I valget ble det oppgitt 14 stemmer hvorav 0 var blanke og Bendik er valgt til LIA. 230 
 231 
Vi går videre til neste valg i henhold til tidligere vedtatt rekkefølge. Det åpnes for valg 232 
av UIA. VK får komme med sin innstilling. 233 

 234 
Marie fra VK presenterer VKs innstilling. VK har innstilt Lisbeth til UIA. Marie leser 235 

opp VKs innstilling.  236 
 237 
Kandidaten får anledning til å holde valgtale. Lisbeth holder valgtale. Valgtalen 238 

refereres ikke.  239 
 240 
Det ble spurt om det var andre kandidater i salen. Ingen andre kandidater i salen. 241 

 242 

Det ble åpnet for spørsmål til kandidaten. 243 

 244 
Spørsmål: Hva er dine tanker rundt å få praksis på studier som ikke har praksis fra 245 

før? For eksempel økonomi der vi ikke ser bedrifter før etter endt studietid og det ikke 246 
er planer at man skal i praksis? Det gjelder mange studier der de ser lite til det 247 
arbeidslivet man skal møte underveis i studietiden. Hva tenker du om dette? 248 
 249 
Lisbeth: Det er en variasjon og det er enkelte fagmiljøer som er mer akademisk rettet, 250 

der man går utenom praksisveien. Jeg tenker man kan se til Danmark hvor man har 251 
portfolier hvor man kan jobbe. Vi har jo arbeidslivsinstituttet og kan bruke nettverket 252 
der og utarbeidet en portfolio der man kan komme inn på praksisplasser.  253 
 254 
Salen blir spurt om kandidaten kan velges ved akklamasjon. 255 

Lisbeth velges til UIA ved akklamasjon. 256 

 257 

Det åpnes for valg av VMA.  258 
VK får legge fram sin innstilling. Lars fra VK presenterer innstillingen. VK har ikke 259 
lenger en innstilling å komme med ettersom kandidaten VK innstilte har trukket seg.  260 
 261 
Det ble spurt om det var kandidater i salen. 262 
Amalie meldte sitt kandidatur til VMA. 263 
 264 
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Amalie fikk holde valgtale. 265 

Amalie holdt valgtale. Valgtalen refereres ikke.  266 

 267 
Det åpnes for spørsmål til kandidaten. Det kom ingen spørsmål. 268 
 269 
Salen valgte Amalie til VMA ved akklamasjon.  270 
 271 

Med det er nytt arbeidsutvalg valgt, og alle plassene er fylt.  272 
 273 
Vedtak  274 

• Studentparlamentet velger Henriette Bøe til leder av Studentparlamentet for 275 

studieåret 2023/2024. 276 

o Leder sitter som fast representant i Råd for samarbeid med arbeidslivet 277 

(RSA). 278 

• Studentparlamentet velger Amalie Fadler Opdal til Velferds- og 279 

Mangfoldsansvarlig i Studentparlamentet for studieåret 2023/2024. 280 

o Velferds- og Mangfoldsansvarlig sitter som fast representant i Den gode 281 

studentopplevelsen (DGS) og som vara i Råd for samarbeid med 282 

arbeidslivet (RSA). 283 

• Studentparlamentet velger Lisbeth Regine Mangen til Utdannings- og 284 

Internasjonaliseringsansvarlig i Studentparlamentet for studieåret 2023/2024. 285 

o Utdannings- og Internasjonaliseringsansvarlig sitter som fast 286 

representant i Utdanningsutvalget (UU) og Forskning- og 287 

utviklingsutvalget (FoU-utvalget).  288 

• Studentparlamentet velger Bendik Kaurin Evertsen til Læringsmiljø- og 289 

Internansvarlig i Studentparlamentet for studieåret 2023/2024. 290 

o Læringsmiljø- og Internansvarlig sitter som fast representant i 291 

Læringsmiljøutvalget (LMU) og som møtende vara i Den gode 292 

studentopplevelsen (DGS). 293 

  294 

Leder legger fram forslag. Noen av valgene er det mulig å delegere fullmakt til AU 295 
slik at AU kan supplere. Vi foreslår derfor at sakene fra og med psak 20/23 til og med 296 
Psak 31/23 gis AU fullmakt til å supplere representanter. Dette for å unngå å kalle inn 297 

til ekstraordinært valgmøte i etterkant. For å unngå dette ønsker vi å åpne alle 298 
valgsaker fra Psak 20/23 til og med Psak 31/23 og at man stemmer for om AU kan få 299 
fullmakt til å gjennomføre suppleringsvalg.  300 
 301 
Det voteres for om alle sakene behandles under ett, kontra hver enkelt sak 302 

behandles. Dette blir enstemmig vedtatt. 303 
 304 

Vedtak:  305 

• Psak 20/23 til og med Psak 31/23 kan behandles under ett. 306 
 307 

Det voteres om AU får fullmakt til å gjennomføre suppleringsvalg i sak Psak 20/23 til 308 
Psak 31/23. Parlamentet stemmer og forslaget vedtas. 309 
 310 

Vedtak: 311 
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• AU får fullmakt til å gjennomføre suppleringsvalg i Psak 20/23 til og 312 

med Psak 31/23 313 

 314 

Valg av Studentrepresentanter til Universitetsstyret 315 

PSAK 17/23 316 

  317 
 318 
Marie fra VK presenterer VKs innstilling.  Det skal velges to faste 319 
studentrepresentanter og to vararepresentanter til Universitetsstyret for OsloMet – 320 
Storbyuniversitet (OsloMet).  Lars har satt seg inhabil til behandlingen av en 321 
kandidat.  322 
 323 

Som fast kvinnelig representant til universitetsstyret har ikke VK noen innstilling. 324 
Som fast mannlig representant har VK innstilt Rolf Martin Aspenes. Innstillingen leses 325 

opp av Marie. Til første vara til US har VK innstilt Isak Grov Diesen. Marie leser opp 326 
VKs innstilling.  327 
 328 
Det ble åpnet for andre kandidater til fast mannlig representant. Isak Grov Diesen 329 

stiller som fast mannlig representant.  330 
 331 

T.O. fra KK: studenter som uteksamineres er også valgbare så lenge de er student 332 
når de blir valgt. Sisteårsstudenter er også valgbare til US. 333 
 334 

Det ble spurt om det er kandidater til fast kvinnelig representant i salen.  335 
Det er to kvinnelige kandidater i salen og en kandidat som fremmes av KK. 336 

 337 
Vi starter med valgtaler fra fast mannlige kandidater.  338 

 339 
Rolf Martin fikk holde sin valgtale. Valgtalen refereres ikke.  340 

 341 
Isak Grov Diesen fikk holde sin valgtale. Valgtalen refereres ikke.  342 
 343 

Ettersom en av kandidatene sitter i KK vil tellekorps være Jørgen fra NSO og Andrine 344 
fra VT. Er dette i orden for salen? 345 
Det nikkes.  346 

 347 
Det foretas personvalg om mannlig fast representant til US. Kandidatene er Rolf 348 
Martin og Isak.  349 
 350 
Tellekorpset trekker seg tilbake for å telle og vi går videre til fast kvinnelig 351 

representant til US.  352 

 353 

KK skal fremme en kandidat til valg av fast kvinnelig representant i US.  354 
Vilde Haukeland stiller som kandidat til valg av fast kvinnelig representant i US. 355 

Kjerstin stiller som kandidat til valg av fast kvinnelig representant i US. 356 
 357 
KK fremmer kandidatur til Linda Urhamar McLean som fast kvinnelig representant i 358 
US. Celine fra KK leser opp Lindas valgtale. Valgtalen refereres ikke.  359 
 360 
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Vilde Haukeland stiller som fast kvinnelig representant til US. Vilde fikk holde 361 

sin valgtale. Valgtalen refereres ikke.  362 

 363 
Kjerstin Østenseth stiller som fast kvinnelig representant til US. Kjerstin fikk holde sin 364 
valgtale. Valgtalen refereres ikke.  365 
 366 
Det ble opplyst at man kun er vedtaksdyktige i 20 min til. Det kuttes derfor i taletid. 367 

Innlegg er 2 min og replikk 30 sek.  368 
 369 
Andrine fra tellekorpset opplyser at det ble avlagt 14 stemmer hvorav 0 var blanke og 370 
Rolf Martin ble valgt til fast mannlig representant i US.  371 
 372 

Det ble avholdt skriftlig personvalg av fast kvinnelig representant til US. 373 
 374 
Vi går videre til prioritert vara.  375 

 376 
Leder fremmer forslag at VK kan fremme sine øvrige innstillinger.  377 
 378 
Lars fra VK fremmer de andre innstillingene:  379 

Nemnd for studentersaker: Linda Urhamar McLean er innstilt. Lars leser opp VKs 380 
innstilling. Til skikkethetsnemnda og Kontrollkomiteen var det ingen kandidater som 381 

meldte seg innen fristen og VK har derfor ingen innstilling. 382 
 383 
Jørgen fra tellekorpset avga resultatet ved valget av fast kvinnelig representant. Det 384 

ble avgitt 14 stemmer hvorav en var blank, og Vilde Veronica Haukeland er valgt til 385 
fast kvinnelig representant til US. 386 

 387 
Det ble åpnet for valg av 1. vara. 388 

Det var to kandidater.  389 
Isak opprettholder sitt kandidatur som 1. vara. 390 

Kjerstin stiller som kandidat til 1. vara til US.  391 
 392 

Det ble minnet om ny taletid, 2 minutter, av ordstyrerbordet.  393 
 394 
Isak fikk holde valgtale. Valgtalen refereres ikke. 395 

Kjerstin fikk holde valgtale. Valgtalen refereres ikke.  396 
 397 

Det ble åpnet for spørsmål til kandidatene. Det var ingen spørsmål fra salen. 398 
 399 
Det ble åpnet for preferansevalg.  400 
 401 
KK: det bes om at tellingen av valget utsettes til lunsjen slik at man kan gjennomføre 402 

flere valg om man rekker det.  403 
 404 

Ordstyrerbordet foreslår at tellingen av vara foretas etter valg av KK. 405 
 406 
Rolf Martin på vegne av KK presenterer resultatet fra preferansevalget av 1. vara til 407 
US. Isak er valgt til 1. vara. Kjerstin har da fått plass som 2. vara til US.  408 
 409 
vedtak  410 



 

10 
 

 411 

• SP velger Rolf Martin Aspenes til fast mannlig representant for 412 

studieåret 2023/2024 til Universitetsstyret.   413 

• SP velger Vilde Veronica Haukeland til fast kvinnelig representant for 414 

studieåret 2023/2024 til Universitetsstyret.   415 

• SP velger Isak Grov Diesen til 1. vara for studieåret 2023/2024 til 416 

Universitetsstyret.  417 

• SP velger Kjerstin Østenseth til 2. vara for studieåret 2023/2024 til 418 

Universitetsstyret.  419 

  420 

Valg av medlemmer til Kontrollkomiteen 421 

PSAK 18/23 422 

   423 
  424 

Leder innleder saken. Vi trenger en som sitter ut kalenderåret og en som sitter det 425 

neste studieåret.  426 

Det ble spurt om det var andre kandidater i salen.  427 

Det var to kandidater i salen. 428 

KK fremmer kandidatur for Bjørn Olav Greve. Han ønsker å stille for hele studieåret. 429 

Valgtalen leses opp av Celine fra KK.  430 

Rolf Martin stiller til kontrollkomiteen for resten av kalenderåret. Rolf Martin holder 431 

valgtale. Valgtalen refereres ikke.  432 

 433 

Kandidatene velges ved akklamasjon.  434 

  435 
  436 

vedtak  437 

• Studentparlamentet velger Bjørn Olav Greve til Kontrollkomiteen for studieåret 438 

2023/2024, virketid fra 01.07.2023-30.06.2024. 439 

• Studentparlamentet velger Rolf Martin Aspenes til Kontrollkomiteen for 440 

kalenderåret 2023, med virketid fra møteslutt til 31.12.2023. 441 

 442 

  443 

Valg av Valgkomité 444 

PSAK 19/23  445 

  446 
  447 
Leder innledet saken kort. Vi trenger en leder til VK og inntil fire medlemmer.  448 

 449 
Det ble åpnet for kandidater til leder av VK i salen: 450 
 451 
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Marie Knudsen Bruntveit stiller som kandidat til leder av VK. Marie fikk holde 452 

valgtale. Valgtalen refereres ikke. 453 

 454 
Det ble åpnes for spørsmål fra salen. Det var ingen spørsmål. 455 
 456 
Marie Knudsen Bruntveit ble valgt til leder av VK ved akklamasjon. 457 
 458 

Det ble spurt om det var kandidater til medlemmer av VK.  459 
 460 
Mats Ugland og Karl Magnus NCD Nyeng stiller som kandidater. 461 
 462 
Mats fikk holde sin valgtale. Valgtalen refereres ikke. 463 

 464 
Karl Magnus fikk holde sin valgtale. Valgtalen refereres ikke.  465 
 466 

Til orden fra sittende leder av VK: alle er valgbare til dette vervet. 467 
 468 
Vilde Henningsgård stiller som kandidat som medlem av VK. Vilde holdt en kort 469 
valgtale.  470 

 471 
Det er tre kandidater til valgkomtieen.  472 

Vilde, Mats og Karl Magnus velges til medlemmer av VK med akklamasjon.  473 
 474 
  475 

vedtak  476 

• Studentparlamentet velger Marie Knudsen Bruntveit til leder av Valgkomiteen 477 

for studieåret 2023/2024 478 

• Studentparlamentet Karl Magnus NCD Nyeng, Mats Ugland og Vilde 479 

Henningsgård til medlemmer av Valgkomiteen for studieåret 2023/2024. 480 

 481 
Det anses ikke som nødvendig å starte nytt valg ettersom vi er vedtaksdyktige i fire 482 

minutter til. KK teller opp til vara til US, mens man tar orienteringer. Etter 483 
orienteringer avsluttes møte og vi tar lunsj.  484 
 485 

 486 

SASSUM Mandat - utsatt 487 

PSAK 20/23  488 

  489 
Vi var ikke vedtaksdyktige lenger og saken utsettes.  490 
  491 
Forslag til vedtak  492 

• Studentparlamentet vedtar mandatet til SASSUM 493 

  494 
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Valg av SASSUM  495 

PSAK 21/23  496 

  497 
Grunnet tid ble ikke valg av SASSUM gjennomført, men AU fikk fullmakt til å foreta 498 
suppleringsvalg ved behov. 499 

vedtak  500 
• Arbeidsutvalget gis fullmakt til å foreta suppleringsvalg ved behov. 501 

  502 

Valg av studentrepresentanter i nemnda for studentsaker 503 

PSAK 22/23  504 

 505 

Grunnet tid ble ikke valg av studentrepresentanter i nemnda for studentsaker gjennomført, 506 
men AU fikk fullmakt til å foreta suppleringsvalg ved behov. 507 

 508 
vedtak  509 

• Arbeidsutvalget gis fullmakt til å foreta suppleringsvalg ved behov. 510 

 511 

  512 

Valg av studentrepresentanter til skikkethetsnemnda  513 

PSAK 23/23  514 

  515 
Grunnet tid ble ikke valg av studentrepresentanter til skikkethetsnemnda gjennomført, men 516 
AU fikk fullmakt til å foreta suppleringsvalg ved behov. 517 

  518 
vedtak  519 

• Arbeidsutvalget gis fullmakt til å foreta suppleringsvalg ved behov. 520 

 521 

Valg av representanter til Læringsmiljøutvalget 522 

PSAK 24/23  523 

Grunnet tid ble ikke valg av studentrepresentanter til LMU gjennomført, men AU fikk fullmakt 524 
til å foreta suppleringsvalg ved behov. 525 

  526 
vedtak  527 
 528 

• Arbeidsutvalget gis fullmakt til å foreta suppleringsvalg ved behov 529 

  530 

Valg av studentrepresentanter til Forskning- og utviklingsutvalget 531 

PSAK 25/23  532 

   533 
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Grunnet tid ble ikke valg av studentrepresentanter til FoU-utvalget gjennomført, men 534 
AU fikk fullmakt til å foreta suppleringsvalg ved behov. 535 

  536 
vedtak  537 
• Arbeidsutvalget gis fullmakt til å foreta suppleringsvalg ved behov. 538 

 539 

Valg av studentrepresentanter til Utdanningsutvalget 540 

PSAK 26/23  541 

 542 
Grunnet tid ble ikke valg av studentrepresentanter til Utdanningsutvalget gjennomført, men 543 
AU fikk fullmakt til å foreta suppleringsvalg ved behov. 544 

  545 
  546 
vedtak  547 

• Arbeidsutvalget gis fullmakt til å foreta suppleringsvalg ved behov. 548 

 549 

  550 

Valg av studentrepresentanter til Styringsgruppa til INTERACT 551 

PSAK 27/23   552 

  553 
Grunnet tid ble ikke valg av studentrepresentanter til Styringsgruppa til INTERACT 554 
gjennomført, men AU fikk fullmakt til å foreta suppleringsvalg ved behov. 555 

  556 
  557 
vedtak 558 

• Arbeidsutvalget gis fullmakt til å foreta suppleringsvalg ved behov. 559 

 560 

  561 

Valg av studentrepresentanter til Kulturutvalget 562 

PSAK 28/23 563 

  564 
Grunnet tid ble ikke valg av studentrepresentanter til Kulturutvalget gjennomført, men AU fikk 565 
fullmakt til å foreta suppleringsvalg ved behov. 566 

 567 
vedtak  568 
 569 

• Arbeidsutvalget gis fullmakt til å foreta supplering ved behov 570 

 571 
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Valg av representanter til Tilsettingsutvalgene 572 

PSAK 29/23 573 

  574 
Grunnet tid ble ikke valg av studentrepresentanter til Tilsettingsutvalgene gjennomført, men 575 
AU fikk fullmakt til å foreta suppleringsvalg ved behov. 576 

 577 
vedtak  578 
 579 

• Arbeidsutvalget gis fullmakt til å foreta suppleringsvalg ved behov 580 

  581 

Valg av Studentrepresentant i Valgstyret til OsloMet 582 

PSAK 30/23  583 

  584 
  585 
Grunnet tid ble ikke valg av studentrepresentant i Valgstyret til OsloMet gjennomført, men 586 
AU fikk fullmakt til å foreta suppleringsvalg ved behov. 587 

 588 
  589 
vedtak  590 

• Arbeidsutvalget gis fullmakt til å supplere ved behov. 591 

  592 

Valg av studentrepresentant til SVA-styret 593 

PSAK 31/23  594 

  595 
Grunnet tid ble ikke valg av studentrepresentant til SVA-styret gjennomført, men AU fikk 596 
fullmakt til å foreta suppleringsvalg ved behov. 597 

  598 
  599 
vedtak  600 

• AU gis fullmakt til å foreta suppleringsvalg ved behov. 601 
 602 
 603 

Møtekritikk 604 

Leder: Jeg tenker vi hopper over møtekritikk siden folk er sultne. Jeg vil si at dette er 605 

mitt siste parlamentsmøte. Takk for nå. Jeg gir ordet videre til deres påtroppende 606 

leder Henriette Bøe. 607 

 608 

Henriette: Kjære Parlament, takk for den tilliten jeg har fått. En ekstra stor takk til 609 

Bendik, Amalie og Lisbeth. Dere har vært en stor støtte gjennom hele valgprosessen. 610 

Så ble møtet hevet. 611 


